
CEPDIL – Reunió ordinària  
Acta 1/2022 
Data: 22 de setembre de 2022 
Lloc: En línia (mitjançat Google Meet) 
 
 
Assistents:  
Enrica Mercè Bornao, Eusebi Colàs, Baldo Oliva, Gerard Llorens, Hèctor López, Elisabeth 
Miche, Ignasi Moreta, Jorge García, Laura Perez, Lorena Ramirez, Luis Recuenco, Marc 
Santjaume, Pol Capdevila, Sergio Canalda, Diana Zabala, Daniele Cozzoli, Javier Palacios, 
Agusti Ignasi Garrido, Gerard Llorens. 
 
 
Hora d’inici: 13h15 (en 1a convocatòria).   
 
L’Hèctor López, com a president en funcions, presideix la sessió. 
 
Ordre del dia  
 
1. Elecció dels càrrecs de president/a, vicepresident/a i secretari/secretària del Comité 
d'Empresa. 
 
Es proposen: 

- Presidència: Baldo Oliva. 
- Vicepresidència: Sergio Canalda 
- Secretaria: Elisabeth Miche. 

 
S’aprova per assentiment. També s’aprova per assentiment que l’Héctor López moderi la sessió. 
 
 
2. Elecció dels 3 representants del CE en el Comitè de Seguretat i Salut 
 
Es proposen: 

- Baldo Oliva. 
- Laura Pérez. 
- Daniele Cozzoli. 

 
S’aprova per assentiment. 
 
 
3. Debat sobre la proposta de modificació del reglament del CE 
 
Sergio Canalda exposa la proposta de modificacions preparada des de CCOO (s’annexa en aquest 
acta). 
 
S’aprova per assentiment. 
 
4. Informació sobre la conversió de contractes temporals en indefinits de personal investigador 
a càrrec de projecte 
 
Sergio Canalda exposa la proposta de de CCOO de demanar informació des del correu del comitè 
als Departaments sobre el nombre de contractes indefinits signats en virtut de la modificació de 
la llei de la ciència així com dels criteris utilitzats per seleccionar les persones contractades. 
 
S’aprova per assentiment. 



 
5. Torn obert de paraules 
 
Prenc la paraula el Javier Palacios. En primer lloc, pregunta si el comitè està fent seguiment del 
judici que la UPF té el dia 27 de novembre i si aquest comitè assitirà. També exposa que la UPF 
està incorrent en delictes com malversació, etc.). 
 
L’Hèctor López respon que fins ara el funcionament del comitè ha estat “en funcions” i emplaça 
el nou comitè a fer seguiment. 
 
En segon lloc, el Javier Palacios exposa la problemàtica dels contractes de tenure track així com 
del programa Serra Húnter. Sobre els contractes tenure track, l’Ignasi Moreta també adverteix de 
les irregularitats que es produeixen en la seva aplicació, i de la figura del professorat associat. 
 
L’ Hèctor López proposa que a la propera reunió s’incorporin dos punts a l’ordre del dia: 
- Creació de comissió específica de captació i retenció 
- Creació de comissió específica de professorat associat 
 
Varies persones del comitè mostren el seu interès en participar en aquestes comissions.  
 
A les 14h43 s’aixeca la sessió. 


